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Abstract (en)
The rock drill has a drill head (2) made on the whole of carbide and connected to a drill shank (1). The cross-section of the drill head (2) is of
essentially rectangular design, cutting edges which serve to remove the rock being arranged on each of the diagonals (D1, D2). The cutting edges
are composed of a main cutting edge (4) and two auxiliary cutting edges (5, 6), the main cutting edge (4) and the auxiliary cutting edges (5, 6)
essentially having the same envelope curve. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Gesteinsbohrer besitzt einen insgesamt aus Hartmetall bestehenden, mit einem Bohrerschaft (1) verbundenen Bohrkopf (2). Der Querschnitt
des Bohrkopfes (2) ist im wesentlichen rechteckig ausgebildet, wobei auf jeder der Diagonalen (D1, D2) Schneiden angeordnet sind, die der
Abtragung des Gesteins dienen. Die Schneiden setzen sich zusammen aus einer Hauptschneide (4) und zwei Zusatzschneiden (5, 6), wobei die
Hauptschneide (4) und die Zusatzschneiden (5, 6) im wesentlichen die gleiche Hüllkurve haben. <IMAGE>
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